

MINUTES

April 22, 2022 – 12:00 p.m.
Via Microsoft Teams

UNION:

Co-Chair, Naz Binck (St. Clair)
Bob Holder (Niagara)
Christine Kelsey (Algonquin)
Ceceil Beckford, OPSEU Staff Negotiator

MANAGEMENT:

Co-Chair, Jeannine Verdenik (Confederation)
Marcus Christian (Algonquin)
Lauren Rosset (Sault)
Silvia Vieitas (George Brown)
Trish Appleyard (CEC)
Peter McKeracher (CEC)
Cathy Viviano (CEC)

GUEST:

Bruce Martin (Mercer)

REGRETS:

Megan Carter (George Brown)

The committee welcomed guest Bruce Martin from Mercer. The Union chaired the meeting.

1. APPROVAL OF THE AGENDA

The parties agreed to add Analysis and Problem Solving Factor to the Agenda.

2. APPROVAL OF THE PREVIOUS MINUTES

The parties confirmed the November 17, 2021, minutes have been e-signed. The parties approved the January 31, 2022, minutes for translation.

Action: CEC

PROCÈS-VERBAL

22 avril 2022 – 12 h
Via Microsoft Teams

SYNDICAT :

Naz Binck (St. Clair), coprésident
Bob Holder (Niagara)
Christine Kelsey (Algonquin)
Ceceil Beckford, négociatrice du SEFPO

EMPLOYEUR :

Jeannine Verdenik (Confederation), coprésidente
Marcus Christian (Algonquin)
Lauren Rosset (Sault)
Silvia Vieitas (George Brown)
Trish Appleyard (CEC)
Peter McKeracher (CEC)
Cathy Viviano (CEC)

INVITÉ :

Bruce Martin (Mercer)

ABSENCES :

Megan Carter (George Brown)

Le comité souhaite la bienvenue à Bruce Martin de Mercer. Le syndicat préside la réunion.

1. APPROBATION DE L'ORDRE DU JOUR

Les parties conviennent d'ajouter le facteur Analyse et résolution de problèmes à l'ordre du jour.

2. ADOPTION DES PROCÈS-VERBAUX DES RÉUNIONS PRÉCÉDENTES

Les parties confirment la signature électronique du procès-verbal du 17 novembre 2021. Les parties approuvent le procès-verbal du 31 janvier 2022 aux fins de traduction.

Suivi : CEC

3. BUSINESS ARISING

a) Arbitrator Reorientation/Training Session

The parties trained Arbitrator Gedalof on March 18, 2022, and subsequently informed both the Joint Grievance Scheduling Committee and Support Staff Employee/Employer Relations Committee that he can be scheduled for classification arbitrations.

b) Joint Training

There was no business to report.

c) Classification Awards

The Union acknowledged receipt of a Fanshawe award dated February 28, 2022 and a Mohawk award dated March 11, 2022.

d) Classification Arbitrators

The Union asked if JCC needs to add another arbitrator to the classification roster. Management suggested the parties review the Article 18.4.2 arbitrators and propose names from that list as these arbitrators have already provided hearing dates for the college sector.

Action: CEC/OPSEU

e) JCC Materials

The Union reported they agree with the proposed gender-neutral updates identified in the JCC materials. The parties agreed to wait until the Analysis and Problem Solving factor clarifications are completed before distributing updated JCC materials.

Action: CEC/OPSEU

4. NEW BUSINESS

a) Analysis and Problem Solving Factor

The committee welcomed Bruce Martin from Mercer. The parties are seeking his assistance to clarify the Analysis and Problem Solving factor in the Job Evaluation Manual. Specifically, the committee explained that more direction is required on how to differentiate levels 3, 4 and 5 in the Notes to Raters section. Following discussion, Mr. Martin indicated he will be able to offer some recommendations to address this issue and bring them to the next meeting for discussion.

5. NEXT MEETING(S)

June 2 – 12:00 p.m.

3. QUESTIONS DÉCOULANT DU PROCÈS-VERBAL

a) Séance de réorientation/formation des arbitres

Les parties ont formé l'arbitre Gedalof le 18 mars 2022 et ont par la suite informé le Comité d'établissement du calendrier de règlement des griefs et le Comité des relations employés-employeur – Personnel de soutien qu'il pouvait être disponible pour des arbitrages de classification.

b) Formation offerte conjointement

Aucune nouvelle formation.

c) Sentences arbitrales portant sur la classification

Le syndicat accuse réception de la sentence du Fanshawe du 28 février 2022 et du Mohawk du 11 mars 2022.

d) Arbitres de classification

Le syndicat demande si le CCC doit ajouter un autre arbitre à la liste. La direction suggère aux parties de revoir les arbitres de l'article 18.4.2 et de proposer des noms à partir de cette liste, car ces arbitres ont déjà fourni des dates d'audience pour le secteur collégial.

Suivi : CEC/SEFPO

e) Documents du CCC

Le syndicat indique être d'accord avec les mises à jour selon lesquelles toute référence au genre se doit d'être inclusive, tel que proposé dans les documents du CCC. Les parties conviennent d'attendre que les clarifications du facteur Analyse et résolution de problèmes soient terminées avant de distribuer les documents du CCC mis à jour.

Suivi : CEC/SEFPO

4. QUESTIONS COURANTES

a) Facteur Analyse et résolution de problèmes

Le comité accueille Bruce Martin de Mercer. Les parties sollicitent son aide pour clarifier le facteur Analyse et résolution de problèmes dans le manuel d'évaluation des emplois. Plus précisément, le comité explique que des directives supplémentaires sont nécessaires sur la manière de différencier les niveaux 3, 4 et 5 dans la section Notes aux évaluateurs. Après discussion, M. Martin indique qu'il serait en mesure de proposer des recommandations pour résoudre ce problème et de les présenter à la prochaine réunion pour discussion.

Bob Holder

[Bob Holder \(Jun 7, 2022 16:55 EDT\)](#)

For the Union

Jeannine Verdenik

[Jeannine Verdenik \(Jun 7, 2022 16:40 EDT\)](#)

For Management

Jun 7, 2022

Date

5. PROCHAINE(S) RÉUNION(S)

2 juin – 12 h

2022-04-22 Final JCC Minutes

Final Audit Report

2022-06-07

Created:	2022-06-07
By:	Cathy Viviano (cathy.viviano@thecouncil.ca)
Status:	Signed
Transaction ID:	CBJCHBCAABAAvdvqIYq_ncnFc3JUMi_5MvQuzYO2m2oT

"2022-04-22 Final JCC Minutes" History

-  Document created by Cathy Viviano (cathy.viviano@thecouncil.ca)
2022-06-07 - 8:06:03 PM GMT- IP address: 24.150.216.82
-  Document emailed to Jeannine Verdenik (jeannine.verdenik@confederationcollege.ca) for signature
2022-06-07 - 8:06:55 PM GMT
-  Email viewed by Jeannine Verdenik (jeannine.verdenik@confederationcollege.ca)
2022-06-07 - 8:32:52 PM GMT- IP address: 104.28.55.25
-  Document e-signed by Jeannine Verdenik (jeannine.verdenik@confederationcollege.ca)
Signature Date: 2022-06-07 - 8:40:42 PM GMT - Time Source: server- IP address: 192.197.60.2
-  Document emailed to Bob Holder (bholder12@cogeco.ca) for signature
2022-06-07 - 8:40:43 PM GMT
-  Email viewed by Bob Holder (bholder12@cogeco.ca)
2022-06-07 - 8:54:50 PM GMT- IP address: 72.38.237.254
-  Document e-signed by Bob Holder (bholder12@cogeco.ca)
Signature Date: 2022-06-07 - 8:55:37 PM GMT - Time Source: server- IP address: 72.38.237.254
-  Agreement completed.
2022-06-07 - 8:55:37 PM GMT